

## **QUESTIONS AND ANSWERS REPORT-2**

To: Bidders

From: UNDP Syria

Subject: RFQ -21-21

**Reference:** 

**Date:** 12-5-2022

UNDP Syria Procurement Unit received question regarding the above subject. This question is documented below with respective answers.

بناء على طلب أكثر من عارض على إعادة الزيارة الميدانية وتمديد العروض وعليه تم تحديد موعد الزيارة الميدانية يوم الإثنين الموافق ل 16-5-2022 والموعد النهائي لتمديد العروض هو 23-5-2022.

## **Question 1:**

#### The following item:

Providing and extending and installing 16mm2 copper bare In annex 1 mentioned as 3150 m In annex 3 mentioned as 3500 m

ما هي كمية 16 ملم المطلوبة في المشروع

## Answer 1:.

. the quantity is as BOQ 3500 m

الكمية المطلوبة مثل ما هو مذكور في جدول الكميات 3500 متر.

#### Question 2

هل من الممكن تحديد المواصفات الفنية لكل من الأمراس 16 ملم و 25 ملم ؟

Can you specify the technical specs regarding 16mm and 25 mm copper bars?

### **Answer 2**

على العارض الالتزام بمقطع المرس و أن يكون مطابقا للمواصفات المقبولة من قبل مؤسسة الكهرباء.

The bidder must provide copper bars with 16 and 25 mm and compatible to DOE norms.

#### **Question 3**

هل سيكون هناك مندوب دائم من مديرية الكهرباء اثناء عمليات التنفيذ والتجريب؟

Will there be a permanent representative from the Directorate of Electricity during the implementation and experimentation processes?

## **Answer 3**

سوف يكون هناك لجنة تضم ممثلين عن البرنامج الإنمائي والمستفيد لمتابعة تنفيذ الاعمال.

A committee will be formed that includes representatives of UNDP and the beneficiary to follow up on the implementation of the work.

#### **Question 4**

هل سيتم الاستلام الجزئي للأعمال لكل مقطع أم الاستلام للمشروع كاملا؟ و في حال الاستلام الكلي كيف ستتم حماية الأعمال غير المستلمة من التخريب أو السرقة؟

Will the work be partially received for each section, or will the entire project be received?

#### **Answer 4**

يتم الصرف على دفعة واحدة عند الاستلام كما هو مذكور في دفتر الشروط بعد استلام كامل الاعمال من قبل لجنة الإشراف.

One single payment will be upon delivering and testing all the equipment by the supervising committee as it is mentioned in the general conditions.

## Question 5

ما المقصود بشكل دقيق بالصيانة الدورية كل ثلاثة أشهر ؟

What is meant conducting periodic maintenance every three month?

#### Answer 5:

للتأكد من عمل أجهزة الإنارة واللوحات.

To make sure that the lighting devices and the panels work properly .

## **Question 6**

في حال استيراد أجهزة الإنارة (البند1) لصالح المشروع هل من الممكن ان تقوم UNDP بتقديم اجازة الاستيراد؟

Is it possible for UNDP submit import license?

#### Answer 6

البرنامج الإنمائي لا يقدم اجازات استيراد وانما يقدم تسهيلات للحصول على الاعفاء الجمركي.

UNDP does not offer import license but provides facilities for customs exemption.

# **Question 7**

ما هي شهادات التجارب المطلوبة للأجهزة ؟

What test certificates are required for the devices?

## Answer7

المطلوب شهادة اختبار من الشركة المصنعة لجهاز الإنارة

The required is a test certificate from the company that produces the lighting devices. Usually, they attach it with the data sheet.

<u>8</u>